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بندي که مورينيو را 
در منچستريونايتد نگه مي دارد

در قرارداد ژوزه مورينيو بندي وجود دارد که دست باشگاه هايي 
همچون پاري سن ژرمن را از رسيدن به او کوتاه مي کند.

به نقل از تس��نيم، در هفته هاي اخير خبري منتش��ر ش��د مبني 
بر اينکه باش��گاه پاري س��ن ژرمن در نظر دارد ژوزه مورينيو را 
پيش از اتمام قراردادش با منچس��تريونايتد و در تابس��تان آينده 
به خدمت بگيرد، اما نش��ريه »س��اندي ميرر« انگليس خبر داد 
که آقاي خاص بندي در قراردادش دارد که دس��ت پاريس��ي ها 
را براي استخدام او مي بندد. منچستريونايتد زماني که تابستان 
2016 ژوزه مورينيو را با قراردادي سه ساله به ارزش 45 ميليون 
پوند به خدمت گرفت، بندي در قرارداد اين س��رمربي پرتغالي 
گنجان��د ک��ه مي تواند پي��ش از پايان قرارداد فعلي، قرارداد او را 
در س��ال 2018 به مدت يک س��ال ديگر تمديد کند. اين بدين 
معناست که اگر اتفاق خاصي نيفتد، مورينيوي 54 ساله عملًا 
به غير از فصل جاري، دو فصل ديگر سرمربي منچستريونايتد 
خواهد بود و در صورتي که پاري سن ژرمن بخواهد آقاي خاص 
را اس��تخدام کن��د، باي��د غرامتي در ح��دود 30 ميليون پوند به 

منچستريونايتد بپردازد.

شک ندارم که به بارسا مي رسيم
رئال و اتلتيکو در دربي مادريد به تساوي بدون گل رضايت دادند 

تا فاصله شان نسبت به بارسلونا به 10 امتياز برسد.
رئال در اين بازي به خصوص در يک ربع پاياني تيم برتر زمين 
بود ولي در ديداري که صحنه هاي داوري مشکوکي هم داشت، 
نتوانس��ت از س��د همس��ايه نزديک خود بگذرد. زيدان در پايان 
بازي در مورد افزايش فاصله نسبت به بارسلونا گفت: مساوي 
نتيجه منصفانه اي براي ما نبود و شايسته پيروزي بوديم. در هر 
صورت فاصله با بارسا به 10 امتياز رسيد و بايد با آن کنار بياييم.

به ش��ما مي گويم که مس��يري طولاني تا پايان فصل پيش رو 
داريم و با اين بازي خوبي که امشب انجام داديم، بسيار اميدوار 
ش��دم. اين مس��يري که طي مي کنيم، مس��ير درستي است. به 
خاطر بازيکنانم ناراحتم و چيزي براي س��رزنش کردن وجود 
ندارد. تلاش بازيکنانم بايد به برد ختم مي ش��د و فرصت هاي 
خوبي را از دست داديم. بايد صبور بود چون شرايط ما روز به روز 
بهتر مي شود. امشب فقط يک گل کم داشتيم و اطمينان دارم 
که به زودي گلزني ها ما از س��ر گرفته مي ش��ود. برابر تاتنهام و 
خيرونا خوب نبوديم و باختيم؛ ولي امشب وضعيت فرق مي کرد. 
خوب بازي کرديم و فقط گل نزديم. نگران هيچ چيز نيس��تم. 
جبران فاصله با بارسا: »گفتم که نگران نيستم. با بازي مقابل 
اتلتيکو خيلي اميدوار ش��دم و مطمئنم که بارس��ا در ادامه فصل 
امتياز از دس��ت خواهد داد. بايد به همين مس��ير ادامه دهيم و 
تلاش مان را بيشتر کنيم. 10 امتياز فاصله زياد است ولي غير 
قابل جبران نيست. اين شرايط بين ما و بارسلونا عوض خواهد 
شد و شک نکنيد که فاصله را کمتر مي کنيم. هنوز بازي هاي 
زيادي تا پايان فصل مانده است. پنالتي روي راموس: »صحنه 
را خوب نديدم و نمي توانم قضاوت درس��تي داش��ته باشم. داور 

کار خودش را انجام داد و هرچه بود تمام شد.«

پيشخوان

ورزشی

سرمربي تيم فوتبال سايپا مي گويد با توجه به اينکه چند بازيکن 
مصدوم دارند مقابل نفت کار سختي خواهند داشت.

به نقل از ايس��نا، علي دايي در نشس��ت خبري پيش از بازي 
مقابل نفت ضمن تسليت به مناسبت ايام عزاداري و همچنين 
حادثه زلزله کرمانش��اه اظهار کرد: ما بازي س��نگيني داريم. 
بازي ما با تيمي است که خودش را پيدا کرده است. متاسفانه 
به خاطر اينکه چند بازيکن  ما مصدوم و غايب هستند بازي 
سختي مقابل نفت خواهيم داشت. با اين حال با تمرين هايي 
که انجام داديم و کارهايي که صورت گرفته سعي مي کنيم 
س��ه امتياز بازي را به دس��ت بياوريم. فکر مي کنم اين ديدار 
يک��ي از حس��اس ترين ديداره��اي ما باش��د. در جدول ليگ 
همه تيم ها به هم نزديک هستند و با يک برد شايد يکي دو 
پله بالا برويم اما با يک باخت ممکن اس��ت 5-6 پله پايين 
بياييم و تمام س��عي مان را مي کنيم که با دس��ت پر از مسابقه 

خارج شويم.
وي اضافه کرد: بازي خيلي سختي داريم. با توجه به پتانسيلي 
که تيم ما از نظر نفري دارد، قاعدتا کار دشواري پيش رو داريم. 
اميدوارم بازيکنانم بتوانند بازي را با پيروزي پشت سر بگذارند 

و ما هم تمام سعي مان اين است که اين بازي را ببريم.
سرمربي سايپا در بخش ديگري از صحبت هايش با اشاره به 
متن هايي که در فضاي مجازي از قول او منتش��ر ش��ده بود، 
گفت: دوست داشتم تشکر خوبي از ملت غيور و شريف ايران 
انجام دهم. باز حماسه بزرگي آفريدند و نشان دادند که هيچ 
وقت هم وطنان ش��ان را تنها نمي گذارند. وقتي به کرمانش��اه 
رفته بودم مي ديدم کمک هاي مردمي از ش��هرهاي مختلف 
مي رسد. از تمام دستگاه ها و کساني که در اين مسئله کمک 
کردند تشکر مي کنم باز هم اتحاد ملي را مردم نشان دادند. 
متاس��فانه در اين ش��رايط بعضي ها سوء استفاده مي کنند و از 
خودشان در کانال هاي تلگرامي و فضاي مجازي مسائلي را 
عن��وان مي کنن��د و از قول من پي��ام مي دهند. ما در مملکتي 
زندگي مي کنيم که جمهوري اسلامي اس��ت. بايد اعتقادات 
مذهبي مان را مقابل چشم مان قرار بدهيم و چنين کارهايي را 
انجام ندهيم. متاسفانه بعضي ها از آب گل آلود ماهي مي گيرند 
و صحبت هايي که خودشان نمي توانند عنوان کنند به من و 
امثال من نسبت مي دهند. من اگر قرار باشد پيامي بدهم که 
اول از همه اصلا در حد و اندازه اي نيس��تم که بخواهم پيام 
بدهم. کاره اي نيس��تم من. من نوکر و کوچک مردم هس��تم. 
کسي که کوچک باشد اصلا پيام نمي دهد. تا به حال ديده ايد 

که من پيام بدهم؟ اگر صحبتي هم باشد در صفحه شخصي 
خودم مي گذارم. متاسفانه دعواهاي سياسي و مسائل ديگر را 

در اين وسط به اسم امثال ما مطرح مي کنند.
دايي افزود: به من نش��ان دادند که عنوان ش��ده بود پيام علي 
دايي براي روحاني! من آدم سياس��ي نيس��تم، نخواهم بود و 
نبوده ام و هيچ وقت در اين مس��ائل دخالت نمي کنم. عاش��ق 
تمام کساني هستم که به اين مملکت خدمت مي کنند. براي 
من هم فرقي ندارد. صحبت هاي س��خيفي مطرح مي کنند. 
شما اگر اين متن ها را ببينيد متوجه مي شويد که به شخصيت 
من نمي خورد. به خاطر اين مس��ئله مجبور ش��دم با پليس فتا 
تماس بگيرم تا منبع و منشاء انتشار چنين پيامي را مشخص 
کنند. باز هم مي گويم من اگر صحبتي داشته باشم در صفحه 
شخصي خودم و به صورت تصويري صحبت مي کنم نه اينکه 
بخواهم متني بنويسم چرا که کوچکتر از آنم که چنين کاري 
را بکنم. من عاشق اين مملکت و ملت هستم. من به عنوان 
امانتدار در کنار مردم هس��تم. در مملکتي که اسلامي اس��ت 
به غير از اين هم نبايد چيز ديگري باشد. مردم بايد کنار هم 
باشند. مسئولان هم بايد کنار مردم باشند. ما با پيگيري هايي 
که انجام مي دهيم مش��خص مي کنيم منبع مطالب دروغ و 

کذب که از طرف من منتشر شده از کجاست.
س��رمربي تيم فوتبال س��ايپا درباره مصاحبه اي که از قول او 
در فضاي مجازي منتش��ر ش��ده مبني بر اينکه اگر باش��گاه 
پرس��پوليس ماليات او را پرداخت کند از ش��کايت صرف نظر 
خواهد کرد گفت: من صحبت جديدي در اين باره نکرده ام. 
در همان زمان حرف هايم را زدم. دو س��ال و خرده اي بيش 
از 20 نامه من را بي جواب گذاش��تند. مش��کلي که مي ش��د با 
دست باز کرد الان نيازمند دندان هاي کلفتي است که بتوانند 

اين گره را باز کنند.
دايي همچنين درباره جلسه با مهدي تاج که پيرامون مسائل 
فساد در فوتبال برگزار شده بود هم گفت: هر کاري که ما انجام 
مي دهيم وظيفه مان است. بابت اتفاقات کرمانشاه دست مردم 
را مي بوس��م. آن ها کمک کردند و زحمت کش��يدند. ما فقط 
واس��طه بوديم. س��عي مي کنيم تا آنجا که وس��ع مان مي رسد 
و م��ردم کم��ک مي کنند در مناطق زلزله زده حضور داش��ته 
باش��يم و کمک کنيم. اميدوارم اين کارها ادامه داش��ته باشد 
و ي��ک م��اه و دو م��اه ديگر مردم زلزله زده را فراموش نکنيم و 
تا زماني که اين مناطق آباد نش��ود در کنارش��ان باش��يم. اين 
مهم ترين مس��ئله اس��ت. آرزوي من اين است که فقط الان 

ک��ه داغ هس��تيم کمک نکنيم و ف��ردا يادمان برود. روزهاي 
آينده هم بايد کنار مردم زلزله زده باش��يم. اما درباره جلس��ه ام 
با آقاي تاج مس��ائل مختلفي مطرح ش��د. در اين جلس��ه کلي 
گويي ش��د و دس��تگاه هاي ذي ربط در ريز مسائل هستند. به 
م��ن ق��ول دادند که کارهاي مثبتي انجام دهند و مس��ائل را 
پيگيري کنند تا حداقل در فوتبال مان فس��ادي که در جامعه 

رخنه کرده برطرف شود.
س��رمربي تيم فوتبال س��ايپا درباره مس��ائل سحر و جادو که 
در فوتبال مطرح ش��ده گفت: در قرآن هم س��حر و جادو آمده 
است و قرآن به صراحت مي گويد "هذا سحر مبين". مطمئنا 
س��حر و جادو وجود دارد و اين مس��ائل در فوتبال هم وجود 
دارد. اما س��حر و جادو هم کاري ش��يطاني اس��ت و مطمئن 
باشيد يک روز برمي گردد. کساني که به اين اعمال متوسل 
مي ش��وند بايد از روزي که برمي گردد بترس��ند. کساني که در 
فوتبال ما از اين مسائل استفاده کردند بعدها ضربات زيادي 
خوردند و مشکلات زيادي گريبانگير آن ها شد. با اينکه من 
بر اس��اس قانون به س��حر و جادو اعتقاد دارم اما اعتقاد ندارم 
که اين هميشگي و پايدار است. مقطعي است و شايد در يک 
بازه زماني اتفاقي صورت بگيرد. اگر بحث موفقيت بود، شما 
برويد و زندگي س��احران و جادوگران را ببينيد. اگر قرار بود 
اين ها کاري بکنند اول زندگي خودشان را درست مي کردند 
و بعدا کارهاي فوتبالي مي کردند. همه اين ها کارهايي ا ست 
که ش��يطان در وجودش��ان رخنه کرده است و متاسفانه به هر 
قيمتي مي خواهند موفق شوند و به اين مسائل روي مي آورند. 
من کلا مخالف اين کارها هستم. ما از قرآن چيزهاي زيادي 
مي توانيم ياد بگيريم و با قرآن مي توانيم خيلي چيزها را درست 
کنيم اما متاس��فانه بعضي از ما دعا را با س��حر و جادو اش��تباه 
گرفته ايم. دعا چيزي است که زندگي ما را متحول مي کند و 
جلوي بلايا را مي گيرد اما جادو ما را در بلايا مي اندازد. شايد 
موفقيت آني به دس��ت بياوريم اما مطمئن باش��يد با گذش��ت 
زمان خيلي مس��ائل گريبانگير خودت و خانواده ات مي ش��ود. 
متاسفانه کارهايي مي کنيم که بعدها اتفاقاتي نظير مريضي 
فرزندم��ان ي��ا مادرمان رخ مي ده��د و فکر نمي کنيم که اين 
اتفاق به خاطر کارهايي اس��ت که قبلا انجام داده ايم. يعني 
اين اتفاقي که الان رخ داده به خاطر آن مال مردمي که قبلا 
خورده ايم گريبان مان را گرفته است. خودمان را به بي خيالي 
زده ايم و داستان سحر و جادو دقيقا همين است. بار کج هيچ 

وقت به مقصد نمي رسد.

سرمربي سايپا:  سحر و جادو وجود دارد اما مخالف آن هستم

عصبانيت دايي از انتشار نامه عليه رييس جمهور

 شان واليبال ايران را پايين آورده ايموزير ورزش به دنبال کار وزنه برداراناسپالتي و تکذيب حضور روي نيمکت ايتاليا
لوچان��و اس��پالتي ش��ايعات مبن��ي ب��ر 
حضورش روي نيمکت ايتاليا را تکذيب 
کرد و گفت که آنچلوتي بيشترين شانس 

را در اين زمينه دارد.
پس از ناکامي ونتورا در رساندن تيم ملي 

ايتالي��ا ب��ه ج��ام جهاني، آتزوري به دنب��ال مربي جديدي براي 
جانشيني اوست. نام هاي متعددي مثل آلگري، کونته، آنچلوتي 
و ... براي حضور روي نيمکت ايتاليا مطرح ش��ده اند و همچنين 
صحبت از اسپالتي نيز به ميان آمده است. با اين حال اسپالتي اين 

موضوع را تکذيب کرد و آنچلوتي را گزينه اصلي دانست.
او گف��ت: م��ن مي خواه��م با اينتر خ��وب کار کنم. براي آينده به 
نظرم آنچلوتي گزينه خوبي خواهد بود، او ش��خصيت و تجربه 

لازم را براي اين موضوع دارد.

با وجود فرصت کمي که تا مسابقات جام 
جهان��ي وزنه ب��رداري تا آمريکا نمانده 
کش��ور ميزب��ان در راه ص��دور رواديد 

همکاري لازم را نداشته است.
شش��م آذرماه رقابت هاي جهاني وزنه 

برداري در آمريکا آغاز مي ش��ود اما هنوز س��فارت اين کشور در 
ام��ارات ب��راي صدور رواديد ملي پوش��ان ايران همکاري لازم 
را نداش��ته اس��ت. علي مرادي رييس فدراسيون وزنه برداري با 
درخواست از وزير ورزش خواهان پيگيري اين مسئله از طريق 
وزارت امور خارجه ش��د. تيم ملي وزنه برداري ايران از ش��انس 
زيادي براي کس��ب عنوان قهرماني در اين دوره از مس��ابقات 
برخوردار اس��ت. با اعلام مرادي وزير ورزش از س��ر پل ذهاب 

تلفني پيگير اين موضوع است.

دريافت کننده تيم واليبال پيکان گفت: 
ش��أن واليبال ايران در جهان بالا رفته 
اس��ت اما در داخل کش��ور آن را پايين 
مي آوريم. پوريا فياضي گفت: تا جايي 
که مي دانم هنوز چند تيم ليگ برتري 

هي��چ پولي ب��ه بازيکنان خود پرداخت نکرده اند که قطعا براي 
واليبال ايران خوب نيس��ت. امس��ال تيم ملي بزرگس��الان به 
مدال جهاني رسيد، تيم نوجوانان قهرمان جهان شد و تيم هاي 
جوانان و زير 23 س��ال نيز پنجم و هفتم ش��دند و بهترين س��ال 
واليبال ايران را رقم زدند. وقتي ش��أن واليبال ايران در جهان 
بالا رفته اس��ت خوب نيس��ت افراد و نهادهايي که در کش��ور 
تي��م داري مي کنن��د ب��ا بدقولي هاي خود، ش��أن اين ورزش را 

پايين بياورند.

طاهري رفت، گرشاسبي سرپرست شد

بدون توجه به تغييرات در باشگاه، براي برد بازي مي کنيم

علي اکبر طاهري که پيش از اين از استعفاي خود خبر داده 
بود، رسما از اين تيم رفت تا در شرايط فعلي گرشاسبي 

سرپرست موقت اين باشگاه معرفي شود.
به نقل از ورزش سه، مديرعامل سابق پرسپوليس که بعد 
از نزديک به چهار س��ال از اين س��مت کناره گيري کرد، 
در نهايت عليرغم رايزني براي بازگش��ت، روي تصميم 
خ��ود مصم��م ماند تا وزارت ورزش و جوانان تصميم به 

جايگزيني او داشته باشد.

طاه��ري ک��ه به دليل بازنشس��تگي و طبق قانون عدم 
بکارگي��ري بازنشس��تگان قادر به ادام��ه حضور در اين 
باشگاه نبود، در نهايت از سمت خود کنار رفت تا بر اساس 
تصميم جديد حميدرضا گرشاسبي به عنوان سرپرست 

موقت اين باشگاه فعاليت خود را آغاز کند.
وزارت ورزش در ح��ال حاض��ر قصد انتخاب مديرعامل 
جديد اين باشگاه را ندارد و گرشاسبي به عنوان سرپرست 

کارهاي باشگاه را پيگيري خواهد کرد.

طاه��ري در ط��ول دوران حض��ور خود در اين باش��گاه، 
ضمن ايجاد ثبات حضور کادرفني، توانست يک عنوان 
قهرماني ليگ برتر، يک قهرماني در سوپرکاپ، حضور 
در جمع چهار تيم برتر آس��يا و يک نائب قهرماني ليگ 
برت��ر را کس��ب کن��د و اين تيم از نظر ش��رايط مالي نيز 
به ثبات خوبي دس��ت يافته بود تا به اين ش��کل يکي 
از موفق ترين مديران دو دهه اخير اين باش��گاه به کار 

خود خاتمه دهد.

برانکو ايوانکوويچ گفت: بازي دوشنبه در چنين حال وهواي غم انگيزي برگزار مي شود، 
اما زندگي جاري است و بايد پيش رفت. به نقل از تسنيم، برانکو ايوانکوويچ، سرمربي 
تيم پرس��پوليس در نشس��ت خبري پيش از بازي پرس��پوليس مقابل پديده، گفت: قبل از 
هر چيزي به خانواده قربانيان کرمانش��اه و تمام مردم ايران تس��ليت مي گويم. متاس��فانه 
بازي با پديده در چنين حال وهواي غم انگيزي برگزار مي شود، اما زندگي جاري است و 
بايد پيش رفت. به همکارم، آقاي مهاجري تبريک مي گويم به خاطر کار درخشاني که 
داشتند. سرمربي پرسپوليس با تمجيد از تيم پديده اضافه کرد: حريف ما نه فقط امسال 
بلکه س��ال قبل هم يک تيم بالياقت و شايس��ته بود. اگر آنها بالاي جدول قرار دارند به 
خاطر لياقت و نتايج خوب ش��ان اس��ت، همه بازي پديده و س��پاهان را خاطرشان هست، 
همين طور بازي فصل پيش ش��ان با نفت تهران که عملکرد بس��يار خوبي داش��تند. سال 
گذشته آنها را قاطعانه برديم اما اگر يادتان باشد زماني که بازي صفر - صفر بود بيرانوند 
دو موقعي��ت ت��ک ب��ه ت��ک را از حريف گرفت که خيلي به ما کمک کرد تا پيروز ش��ويم. 
آنها اين فصل بازيکنان خوبي چون محمد قاضي، محمدرضا خلعتبري، امين قاسم نژاد 
را به خدمت گرفته اند که تيم شان را يکدست کرده است. ما بر قدرت و کيفيت حريف 

کاملا واقف هستيم و مي دانيم چه بازي سختي در انتظارمان است.
برانکو با اش��اره به ش��رايط تيمش يادآور ش��د: مسئله اي که مي تواند براي ما مشکل ساز 
باشد اين است که بازيکنان بعد از يک تعطيلي طولاني به ميدان خواهند رفت و هميشه 
اولي��ن ب��ازي بع��د از تعطيلات مربوط به اردوي تيم ملي آن بازي که انتظارش را داريم، 
نخواهد بود و به نوعي اين بازي ها بحراني مي شود. در هر صورت طبيعي است چرا که 
وقفه هاي 20 روزه آن هيجان ليگ را مي گيرد اما اعتقاد من اين است که بدون توجه 
به اين مس��ائل و همچنين مس��ائل مربوط به تغييرات احتمالي در مديريت باش��گاه مان 
باي��د ب��ه مص��اف حريف برويم، بازيکنان مان تفکر حرفه اي دارند و مطمئنا اتفاقات اخير 
باعث نخواهد شد تمرکز آنها به هم بخورد. همه ما مي دانيم که يک وظيفه مهم مقابل 
هواداران مان داريم. هواداراني که به ما انرژي مي دهند و هميشه کمک بزرگي براي ما 

هستند، به خاطر آنها هم که شده بايد اين روند بردهايمان را ادامه دهيم.
س��رمربي پرس��پوليس راجع به غايبان تيمش در بازي با پديده خاطرنش��ان کرد: همه 
بازيکنان ما سلامت هستند و اين خبر خوبي است اما نوراللهي حق بازي ندارد، مهدي 
طارمي محروم است، فرشاد احمدزاده بعد از مدت ها امروز به تمرينات گروهي بازگشته، 
حسين ماهيني مدتي از تمرينات دور بوده و از روز گذشته به تمرينات گروهي برگشته 
و شجاع خليل زاده هم که مي دانيد محروم شده است. حالا نيازي نيست که مدام تکرار 
کنيم و اهداف مان را بگوييم و اينکه دنبال چه چيزي هس��تيم اما ما مثل هميش��ه اين 
جزو قانون ما اس��ت که براي قهرماني بجنگيم. برانکو در خصوص اينکه پرس��پوليس 
مقابل تيم هاي تهاجمي خوب بازي مي کند و چه راهکاري براي کنترل خط حمله تيم 
پديده دارد، تصريح کرد: ابتداي صحبت هايم بابت بازي هاي درخش��ان پديده تبريک 
گفتم، آنها 3 بازيکن جديد در خط حمله دارند و يک تيم خيلي خوب را بسته اند، تيمي که 
حداق��ل ت��لاش مي کند نس��بت به ديگر تيم هاي ليگ متف��اوت بازي کند. مي دانم که 
در اين بازي مش��کل خواهيم داش��ت و بازي س��ختي در پيش داريم. خط دفاع بازيکنان 
سال گذشته هستند که البته جاي شجاع هم در اين بازي خالي خواهد بود اما ما امسال 
کادر بازيکنان م��ان را توس��عه دادي��م و قطعا بازيکنان خوبي ب��راي جايگزيني خواهيم 
داش��ت. س��رمربي پرس��پوليس ضمن اشاره به غيبت 4 بازيکن اصلي اين تيم در بازي با 
پديده خاطرنش��ان کرد: غيبت اين 4 بازيکن يکي از مش��کلات ما اس��ت اما اصلا دنبال 

توجيه و بهانه گيري نيستيم. ما بازيکنان جديد آورده ايم که نشان داده اند بازيکناني در 
حد پرس��پوليس هس��تند و تعويض هاي مناس��بي مي توانيم انجام دهيم. برانکو در پاسخ 
به س��والي مبني بر اينکه چه موضعي در قبال هم گروهي تيم هاي کرواس��ي و ايران در 
جام جهاني خواهد گرفت، اظهار داش��ت: اين امکان وجود دارد که ايران و کرواس��ي در 
يک گروه قرار بگيرند چون کرواس��ي در س��يد 2 و ايران در س��يد 3 حضور دارد و ممکن 
اس��ت در يک گروه باش��ند اما من دوس��ت ندارم اين دو تيم در يک گروه قرار بگيرند و 
بهتر اس��ت که در مرحله بعدي به مصاف هم بروند. کرواس��ي تيم ملي کش��ورم اس��ت 
که 7 س��ال مربي آن بوده ام و ايران تيم ملي دوم من. بهتر اس��ت اين دو تيم در مراحل 
بع��دي ب��ه ه��م بخورند. وي در واکنش به اين س��وال ک��ه آيا در صورت همگروهي اين 
دو تيم براي بازي ايران و کرواس��ي آرزوي نتيجه تس��اوي خواهيد کرد يا خير، عنوان 
کرد: امکانش هست. سرمربي پرسپوليس در خصوص مشکلات مالي باشگاه و اينکه 
چقدر اين مشکلات روي عملکرد تيم تاثير مي گذارد، گفت: ما دو بازي سخت در پيش 
داريم، پارس جنوبي صدر جدول است و خوب بازي مي کند، پديده هم اصلا ضعيف تر از 
پارس نيست و ما اين را مي دانيم که مشکلات مالي هم مهم ترين بحث است. بازيکنان 
حرفه اي هستند و همه ما در پرسپوليس حرفه اي هستيم و به خاطر پول بازي مي کنيم 
چرا که اين شغل ما است و همه بازيکنان با خانواده هايشان را از اين راه تغذيه مي کنند 
و طبيعي است که اگر خللي در پرداخت ها به وجود بيايد باعث نارضايتي مي شود. بابت 
تلاش هايي که بازيکنانم با اين وجود در مسابقات و تمرينات مي کنند، تقدير مي کنم. 
در بين اين مشکلات هيچ خللي در تمرينات احساس نمي شود و همه بازيکنان تلاش 
خود را مي کنند. برانکو اظهار داش��ت: روز گذش��ته درصدي از مبالغ پرداخت ش��د و همه 
انتظار داريم که مشکلات مالي کم و کمتر شود چون تکرار مي کنم بازيکنان حرفه اي 

هستند و زندگي شان از اين راه مي گذرد و روي پرداخت ها حساب باز مي کنند.
وي درباره اينکه چه زماني مشکل مسلمان که به بازي پرسپوليس و الهلال و اعتراضش 
به تعويض برمي گردد، حل شده و او به ترکيب اصلي باز خواهد گشت، خاطرنشان کرد: 
اول اينکه مسلمان مشکلي ندارد و نمي دانم منظور ما از طرح سوال شما چيست. يک 
بازيکن مي تواند به تعويضش ناراحت باشد و مسلما هيچ بازيکني دوست ندارد تعويض 
ش��ود اما چه کس��ي گفته يک بازيکن تا آخر فصل فيکس خواهد بود؟ در بازي با پديده 

هم حسين ماهيني در ترکيب اصلي نيست آيا بايد ناراحت شود؟


